
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
         Αθήνα, 07/10/2022 

 

Της:  Σοφίας – Χάιδως Ασημακοπούλου, Βουλευτού Β΄ Πειραιά  

 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

 

 

ΘΕΜΑ: «Αναγκαίο να συμπεριληφθούν και οι τρίτεκνοι στο ευεργέτημα της 

απόσπασης υπαλλήλου για μία επιπλέον διετία» 

 

 

Κύριε Υπουργέ,  

Σε σχετική ανοιχτή επιστολή της Ομοσπονδίας Πολυμελών Οικογενειών με Τρία Τέκνα 

(Ο.Π.Ο.Τ.Τ.Ε), τονίζεται ότι: «Ζητήσαμε, όπως και η νομοθεσία ορίζει, να μετατεθεί από 

τον ΕΦΚΑ Θεσσαλονίκης στην Αθήνα μια τρίτεκνη μητέρα, γιατί ο στρατιωτικός σύζυγος 

της πήρε μετάθεση. Μέχρι σήμερα καμία θετική απάντηση από τις αρμόδιες υπηρεσίες και 

τους κυβερνητικούς αξιωματούχους. Αλήθεια πόσα σπίτια αντέχει να συντηρεί μια 

οικογένεια, σας πέρασε από το μυαλό; Και να μπορούσε όμως η οικογένεια από 

οικονομικής άποψης, η κοινωνική σας πολιτική γιατί υλοποιεί τη διάλυση μιας οικογένειας; 

Ζητήσαμε την τροποποίηση του άρθρου 52 παρ. 2 του Νόμου 4954/2022, ώστε να 

συμπεριληφθούν και οι τρίτεκνοι στο ευεργέτημα της απόσπασης υπαλλήλου για μία 

επιπλέον διετία. Η απάντηση με την υπογραφή του υπουργού... : «το αίτημα της ΟΠΟΤΤΕ 

θα συνεκτιμηθεί σε τυχόν μελλοντική τροποποίηση του νόμου». Ενώ η τροποποίηση δεν 

σας κοστίζει τίποτα, στις οικογένειες μας κοστίζει πολλά, να ζουν χωριστά. Εμείς λέμε και 

ο νόμος που διευκολύνει τις οικονομικές με 4 και πάνω παιδιά, θέλει βελτίωση. Ισχύει όταν 

τα προστατευόμενα μέλη είναι όλα ανήλικα. Δηλαδή αν το παιδί γίνεται 19 δεν πρέπει να 

διευκολύνεται η οικογένεια; Αν περάσει πανεπιστήμιο η οικονομική κατάσταση της λαϊκής 

οικογένειας θα της επιτρέπει να συντηρεί 2 ή 3 σπίτια;».  
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω. 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Σκοπεύετε να προχωρήσετε, άμεσα, σε κατάλληλη νομοθετική παρέμβαση, έτσι ώστε να 

τροποποιηθεί η παρ. 2, του άρθρου 52, του Νόμου 4954/2022 και να συμπεριληφθούν 

και οι τρίτεκνοι στο ευεργέτημα της απόσπασης υπαλλήλου για μία επιπλέον διετία; 

 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής 

 

 

 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 

 

 




